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Geachte voozitter,

Vanuit overleg met het Overlegplatform Sportpark Vierhoeven (OPSV) vernemen wij dat het sterk de

behoefte heeft aan financiële middelen ten behoeve van het onderhoud aan gemeentelijke velden en

omliggende bosschages en wegen.

Nadat een aantaljaren geleden het onderhoud is overgegaan van de gemeente naar eigen beheer,

ontvangen de verenigingen gemeentelijke subsidie voor het onderhoud en opgeteld met de op nul

gestelde huurbetalingen aan de gemeente, is dit precies genoeg om daadwerkelijk te besteden aan

het onderhoud.

Ook is in de loop van 2017 een onderhoudsvooziening gecreëerd uit een eenmalige subsidie van de

gemeente na overdracht van onderhoudswerkzaamheden. Deze vooziening wordt jaarlijks door de

verenigingen aangevuld ter dekking van aanvullende reguliere onderhoudskosten (kleine materialen

en brandstof).

Voorafgaand aan de formele overdracht van onderhoudswerkzaamheden hebben de verenigingen

(vanaf 2013) al een aantal jaren gebruik gemaakt van onder andere bosmaaiers, kettingzagen,

heggenscharen en bladblazers. Het lijkt nu dat het trjd is voor vervanging vanwege vergaande

veroudering; rekening houdend met verduuzaming (elektrisch of anderszins), is de eigenstand

gecreëerde onderhoudsvooziening absoluut ontoereikend hiervoor.

Op basis van bovenstaande hebben wij een aantalvragen

1. Bent u ook van mening dat de aangesloten verenigingen hun uiterste best doen om het

gemeentelijk sportpark goed en zo volledig mogelijk proberen schoon te houden op basis van

eigen redzaamheid en of ziet u verbetermogelijkheden hierin?

2. Vindt u ook dat de onderhoudsvooziening van het OPSV extra aangevuld dient te worden

vanuit gemeentelijke subsidiëring omdat het OPSV extra kosten zal moeten maken ter
vervanging van relatief duurdere materialen zoals eerder genoemd. Dit om het gemeentelijk

Sportpark op een verduuzame wijze schoon en onderhoudsproof te houden. Zo nee, waarom

niet en zo ja, hoe denkt u dat het OPSV geholpen zou kunnen worden?

3. Bent u bereid om met het OPSV in gesprek te gaan om deze in financiële zin dan wel op een

andere wijze te ondersteunen? En zo ja, wanneer en hoe?

P.S.: deze set vragen is afwijkend van de eerder gestelde vragen door VLP Roosendaal (054-2023),

die meer gaan over het veldonderhoud. Deze vragen gaan meer in op de vergoeding van opnieuw

aan te schaffen materialen.

Namens de Roosendaalse Lijst,

Peter Raijmaekers en Marco Schillemans

R daal

17 april2023Datum
Onderwerp 064-2023 Onderhoud Sportpark Vierhoeven op basis

van verduurzaminq
Portefeuillehouder Colleqe B&W

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door

St



Wij beantwoorden de vraag als volgt

1. Bent u ook van mening dat de aangesloten verenigingen hun uiterste best doen om het

gemeentelijk sportpark goed en zo volledig mogelijk proberen schoon te houden op
basis van eigen redzaamheid en of ziet u verbetermogelijkheden hierin?

Conform gemaakte afspraken wordt invulling gegeven aan het beheer en onderhoud.

2. Vindt u ook dat de onderhoudsvoor¿iening van het OPSV extra aangevuld dient te

worden vanuit gemeentelijke subsidiëring omdat het OPSV efra kosten zal moeten

maken ter vervanging van relatief duurdere materialen zoals eerder genoemd. Dit om

het gemeentelijk Sportpark op een verduunzame wijze schoon en onderhoudsproof te

houden. Zo nee, waarom niet en zo ja, hoe denkt u dat het OPSV geholpen zou kunnen

worden?

Bij de overdracht van het "handmatige onderhoud groen en grijs" naar de verenigingen is

éénmalig budget beschikbaar gesteld voor de aanschaf van materialen en overeengekomen

dat de verenigingen zelf voor het onderhoud en vervangen van de materialen zorgdragen.

3. Bent u bereid om met het OPSV in gesprek te gaan om deze in financiële zin dan wel

op een andere wijze te ondersteunen? En zo ja, wanneer en hoe?

Wij zijn altijd bereid om in overleg te gaan en zullen daarover afspraken maken als OPSV ons

daarvoor benadert.
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Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roosen
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